
Misie: 5 důvodů, proč být v sociálních
médiích

Misie
Pět důvodů pro církev, proč se zapojit do sociálních médií

Proč bychom měli a musíme být zapojeni do sociálních sítí?

Vím, že v této otázce mezi námi existují stále kritici, skeptici a strašáci. Po deseti měsících aktivní
služby v sociálních médiích však vidím velký přínos, pozitiva a několik dobrých důvodů.

Zde je 5 dobrých důvodů, proč bychom se měli zapojovat v sociálních médiích, jako je například
Facebook, Instagram, YouTube, Spotify a další:

1. Dosah

protože na sociálních médiích je více lidí než v lavicích ve shromáždění nebo při akcích ve sborovém
domě. Baptisté stávali v minulosti s poselstvím Evangelia na náměstích, dnes jsou náměstí sociální
média.

2. Intenzita oslovení

protože si dnes lidé vytvářejí svůj světový názor často v izolovaných komunikačních bublinách.
Každý, kdo chce zvěstovat Kristův lidský a Boží obraz, musí vstoupit do tohoto kruhu.
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3. Dialog

protože zde lidé vyjadřují to, co žijí a co si myslí. Chceme-li dnešní společnost oslovit Dobrou
zprávou, musíme zde lidi hledat a naslouchat jim v dialogu.

4. Aktivita

protože zde jsou lidé komunikativně aktivní. Vyznáváme všeobecné kněžství všech věřících?
Vyznáváme, že každý baptista je kazatelem a misionářem? Sociální média jsou šance, aby se z nás,
spotřebitelů sociálních médií, znovu stali zvěstovatelé Evangelia.

5. Misie

protože zde jsou lidé, kteří potřebují naději Evangelia. Sociální média jsou obrovskou oblastí s
mnoha miliony obyvatelů. Proč bychom se měli omezovat jen na svou modlitebnu a shromáždění?

Dosah sociálních médií je neuvěřitelně velký.

Když jsem před Vánocemi 2019 vyvěsil na Facebooku skupiny Misijního odboru BJB Cheb plakátek s
datem představení našeho maňáskového divadla dětem na dětském oddělení chebské nemocnice, tak
to druhý den ráno pan primář už věděl.

Řekla mu to jedna dětská sestra, která si to večer přečetla na Facebooku.

Netušil jsem, že se ta zpráva dostane k tolika “cizím” lidem.

A co vy? Co si myslíte o svém působení v sociálních médiích?

-ivanek-

Můžete také navštívit naši facebookovou stránku Baptisté – Česká republika nebo facebookovou
skupinu Zpravodaj baptistických sborů
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